
zAprsNIK sA 3. sJEDNICE Srorsroc oDBoRA

odrZane dana26.4.2023. godine s podetkom u 16.30 sati u prostoriji Skole.

Na sjednici prisutni: Gordana Fi1e5, ravnateljica, Mladen Deli6, dlan SO, Ante lderic, dlan SO,

Sonja Pavlii dlan SO, Martina Malogorski Jurjevid dlan SO, Silvana Mrazovil dlan SO,

Danij ela Markovi6, zapisnidar.

Odsutni : Sandra Tomljenovii

Sjednicu Skohkog odbora otvorila je predsjednica SO. Nakon Sto je utvrdena natpolovidna

vedina predloZenje sljede6i

Dnevni red sjednice

1. Usvajanje Zapisnikasa2. sjednice Skolskog odbora

2. Natjedaji

3. Razno

Dnevni red je usvojen.

Ad.1.) ilanovi Skohkog odbora jednoglasno su usvojili zapisnik sa 2. sjednice SO odrLane

4.4.2023. godine.

Ad.2.) Provedeni su natjedaji za Uditeljicu hrvatskog jezika u punom i nepunom radnom

vremenu, Uditeljicu ruzredne nastave u produZenom boravku i Uditeljicu razredne nastave. Za

Uditeljicu hrvatskog jezika u punom radnom wemenu prijavilo se 14 kandidata, 4 ih je

pristupilo pismenom vrednovanjrL, a za usmeno wednovanje odabrana su 2 kandidata sa

najvedim brojem bodova. Za Uditeljicu hrvatskoj jezika u nepunom radnom vremenu

pismenom wednovanju su pristupila 3 kandidata, za usmeno wednovanje su izabrana 2

kandidata sa najvi5im brojem bodova. Za uditeljicu razredne nastave prijavila se samo 1

kandidatknija Monika Ivekovi6, a za Uditeljicu razredne nastave u PB su se javile Mateja

Jerkovi6 i Jasna Jergovi6 koja se nije odazvala usmenom ispitivanju. Nastavno na navedeno

ravnateljica Gordana File5 je predloZila da se u radni odnos na odredeno vrijeme na mjesto

Uditeljice hrvatskog jezika u punom radnom vremenu primi Ivana Cakta5 ) a na mjesto

Uditeljice hrvatskog jezika u nepunom radnom vremenu Antonija Kamenja5evi6. Za radno

mjesto Uditeljice razredne nastave predloZena je Monika Ivekovi6, a za Ulitellicu razredne

nastave u PB Mateja Jerkovid. SO 3e dao suglasnost na prijedlog ravnateljice.

Ad.3.) Provedena je anketa medu djelatnicima Skole vezano za Cjelodnevnu 5ko1u -

eksperimentalna faza o tome hode li se Skola kandidirati na javni Poziv za eksperimentalnu

provedbu. Prema anketi 33 zaposlena su protiv a 3 sv za, pa je donesena odluka o

nekandidiranju.



zagrebaflh,r holding, ztinievac d.o.o. je podeo sa sanacijom Skolskog dvorista' odnosnom

dijelom travnjaka sto je rezurtatdogovora sa sa vije6em gradske detvrti Pe56enica koji je

financirao obnovu dijela travnjaka'

Zrinjevcusu dodatno poslani zahtjeviza ko5nju ostalog dijela travnjaka kao i obrezivanje grana

na drve6u.

Zafotografnanje Skolskih razrednih fotografija predloZen je fotograf Sarajko Baksa'

1.6.2023.je Dan Skole te 6e se odrZati vrtni festival. zanastup zboruje roditelj ToSe donirao

opremu zaozvudet4e.

projekt commEdu je u zavrsnici te se na Dan Skole planira potpisivanje sporazuma izmetlu

Skole i Gradske detvrti Pe56enica.

Sjednica SO zavrSila je u 17:30 sati.

Predsjednica SO

Nevenka Pokos,Prof.
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URBROJ: 251-156-23-T

Zapisnrdar
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Danijela Markovi6


